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Vedoucí kolotoče Srp 14, 2022

VIDEO: Vrchní propagandista a poradce prezidenta
Zelenského odhalil šokující zákulisní revanšismus
ministrů obrany Švédska, Francie a Německa, kteří v
soukromých rozhovorech nabádají Ukrajince, aby se
pomstili Rusům za historické porážky západních armád
u Borodina, Poltavy a ve II. světové válce! Arestovič
fantazíroval o tom, jak ukrajinská armáda vynese Rusy
v zubech z Ukrajiny příští rok na jaře, zatímco během
natáčení jeho rozhovoru zpovzdálí zněly sirény dalšího
leteckého poplachu! Slovensko pošle nebožákům na
Ukrajině šrot v podobě stíhaček MiG-29 v havarijním
stavu!
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rok na jaře, zatímco během natáčení jeho rozhovoru zpovzdálí zněly sirény dalšího
leteckého poplachu! Slovensko pošle nebožákům na Ukrajině šrot v podobě
stíhaček MiG-29 v havarijním stavu!

Absurdní drama Havlova formátu ve válečném obleku. Tak by se dal

nazvat rozhovor, který natočil moderátor ukrajinské televize Dmitrij

Gordon s poradcem prezidenta Volodymyra Zelenského a vrchním

propagandistou Kyjeva Oleksejem Arestovičem. Ten se totiž za zvuků

leteckého poplachu v Kyjevě, kde byl rozhovor natáčen, rozpovídal o

tom, co zaznívá od ministrů obrany západních zemí při setkání s

ukrajinskými zástupci v Bruselu anebo na americké letecké základně

Ramstein v Německu. Arestovič se pochlubil, že Francouzi

prosí Ukrajince, aby dobili Rusy a pomstili se za porážku

napoleonské armády u Borodina v roce 1812. Švédové prý

prosí Ukrajince, aby se pomstili Rusům za porážku u

Poltavy v roce 1709. A Němci prý mlčí, ale mrkají na Ukrajince ve

smyslu, aby se pomstili i za ně za porážku Německa ve II. sv. válce.

1:31 / 1:31

Arestovič tak odhalil obrovský revanšismus západních států ve

vztahu k Rusku, který se táhne až do počátků 18 století. Pokud je to

pravda a Arestovič nepřehání a říká pravdu, potom by nám mělo

zatrnout, protože to znamená, že západní země mají “přání odvety” a

revanšismus v tomto ohledu je jedním z mohutných hnacích motorů

války na Ukrajině. Arestovič za zvuků leteckého poplachu při

procházce v kyjevských ulicích ale pokračoval a vyložil

Gordonovi zářnou budoucnost Ukrajiny. Arestovič podle

svých slov nevěří, že by se Ukrajina rozdělila podle modelu dvou

Korejí na dvě části, nevěří ani na setrvalý stav na frontě.
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V nejhorším případě se prý jen nepovede podzimní ofenzíva a

ukrajinská armáda bude muset v zákopech přezimovat (nezmínil se o

tom, jak přezimuje ukrajinské obyvatelstvo bez ruského plynu,

protože tentokrát EU nebude moci už Ukrajině plyn poslat ze

západu) a na jaře prý už bude mít Ukrajina dostatek komplexních a

pokročilých amerických a západních zbraní a vynese Rusy v zubech z

Ukrajiny.

Arestovičovy fantazie za zvuků leteckého poplachu v Kyjevě

Zvukový podmaz kvílející sirény zpovzdálí hlásící letecký poplach

dodával Arestovičovu fantazírování při procházce ulicí bizarní

nádech šílenství, které celému rozhovoru dodávalo opravdu děsivý

rozměr. Psychiatrie toto nazývá deluzorním stavem odtržení

od reality, kdy jedinec si vytvoří vlastní perfektní svět

(perfect world syndrom) a o tomto světě potom barvitě

vypráví a snaží se o něm přesvědčit ostatní. Pro běžný život je

taková psychická porucha nežádoucí, ale pro účely válečné

propagandy je naopak žádoucí a velice ceněná. Tito propagandisté

mohou líčit dokonalý a perfektní svět i ve chvíli, kdy už vojska cizí

armády vjíždí do města, ale osoba v deluzorním stavu bude stále

přesvědčovat ostatní o výsledku podle vize perfektního světa.
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Dmitrij Gordon a Oleksej Arestovič při procházce v Kyjevě

O těch západních zbraních si musíme říct ve větších souvislostech

několik podrobností. Zbraně dodávané na Ukrajinu lze rozdělit do

svou skupin. První skupinu tvoří šrot, což je stará sovětská nebo stará

západní výzbroj s věkem více jak 40 nebo 50 let, která je už

nepoužitelná, nepojízdná, případně pojízdná za cenu velkých

kompromisů. Druhou skupinou jsou moderní zbraně, ale na pokraji

nebo za lhůtou trvanlivosti. To platí především o amerických a

britských protitankových systémech Javelin a NLAW, které často

nestartují, selhávají startéry raket, nefunguje navigace palby apod.

Ukrajinci prodávají zbraně na Darknetu namísto jejich střílení proti Rusům, protože to je vyhazování

peněz z okna

Ruská armáda potom nachází celé bedny této munice úplně netknuté

a vypadá to, jako by je Ukrajinci zapomněli použít a stáhli se z pozic.

Tomu ale tak není. V drtivé většině případů prostě ukrajinští vojáci

zjistí, že komplexy nefungují. Ne vždy je to způsobeno stářím

munice. Jedná se totiž o triky ukrajinské mafie, která

masivně s těmito zbraněmi obchoduje na Darknetu. Funguje

https://aeronet.news/wp-content/uploads/GordonArestovicKyiv.jpg
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to následujícím způsobem: Poté, co Američané letadly přivezou do

Polska bedny s Javeliny, tak už v Polsku se polští parťáci Ukrajinců z

mafie postarají o jejich znefunkčnění.

Komplexy Javelin ukořistěné Ruskou armádou

Jakmile zbraně přijdou do zákopů a na pozice, vojáci se okamžitě

obrátí na předem dohodnuté překupníky, že mají k dispozici rakety,

které “jako” nefungují, je to “jako” na odpis a jedna raketa Javelin je

za pouhých 100 EUR. Celý komplex s navigátorem za 1 000 EUR. To

je cena, za kterou vojáci prodávají munici přímo ze zákopů zpátky do

týlu. Bedny se odepíšou jako nefunkční a zamíří “jako” zpátky k

opravě Američanům, ale ve skutečnosti míří ze zákopů zpátky do

Polska k překupníkům, kde se startéry znovu namontují a jsou z nich

funkční kousky pro černý trh.

Ty se potom prodávají na Darknetu za násobně vyšší peníze. Vojáci

si vydělají na pozicích okolo 1 000 EUR za jeden

“nefunkční” komplex, překupníci v Polsku po rekompletaci

a zfunkčnění zbraně ji prodávají přes Darknet za cca. 30

000 EUR/USD. Zájem je značný, na Darknetu se již podle

amerických médií prodalo přes dvě stovky Javelinů, které skončí

bůhví kde. Pro mnoho Ukrajinců jsou americké zbraně cestou k

opravdovému zbohatnutí.

Dvě skupiny zbraní na Ukrajině: Šrot a zboží na kšeft

https://aeronet.news/wp-content/uploads/JavelinsTrophy.jpg
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Proč by stříleli takové cenné zboží na ruská bévépéčka a zastaralé

tanky, když mohou raketové komplexy prodat na černém trhu přes

polské překupníky? Zbraně z Ukrajiny putují na Kavkaz, na

Balkán a na Blízký Východ. Odtamtud potom turečtí

překupníci zbraně posunují dále do zemí Sahelu a

rovníkové Afriky, kde jednotlivým bojůvkám poskytují vojenskou

výhodu nad soupeři. Válka na Ukrajině je důsledkem rozpadu

Sovětského svazu, který držel na uzdě neonacistické ukrajinské

nálady a hnutí, které v roce 2014 převzaly po Majdanu kontrolu nad

většinou Ukrajiny.

Kdyby to byl vnitřní konflikt Ukrajiny, byla by to jiná situace. Ale

Majdan vypukl na základě masivní finanční podpory ukrajinské

opozice z USA, a rovněž za značné podpory Evropské unie. Prezident

Janukovyč v roce 2014 naprosto netušil, proti čemu a proti komu

stojí. A když to konečně pochopil, musel narychlo utéct, protože

náckové z Azovu a Pravého sektoru by mu uřízli hlavu.

Nabídka protitankového komplexu Javelin z Ukrajiny za 30 000 USD na

Darknetu

https://aeronet.news/wp-content/uploads/JavelinDarknet.jpg
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Arestovič tedy vykresluje budoucnost Ukrajiny jako velké a dopředu

dané vítězství díky zbraním ze Západu, ale ze Západu přichází další a

další šrot. Slovensko v pátek oznámilo [1], že odevzdá

Ukrajině všechny své stíhačky MiG-29 a dostane za to od

Evropské unie nějaké peníze na zajištění bezpečnosti

Slovenska. Nepůjde o peníze na nákup nových stíhaček, ale o

peníze na placení hlídkové služby NATO nad Slovenskem. Slovensko

budou hlídat stíhačky z ČR a z dalších zemí NATO a Slovensko za to

bude platit penězi, které (možná) dostane od EU za přibližně 11

stíhaček MiG-29 odevzdaných Ukrajině v havarijním stavu. Stíhačky

jsou totiž v tak špatném stavu, že slovenská armáda ukončila jejich

provoz a teď se jich chce zbavit.

Slovensko nečeká modernizace armády, ale právě probíhá de facto demilitarizace celé země

A tak je pošlou Zelenskému na Ukrajinu, asi v domnění, že náhradní

díly pro provoz stíhaček MiG-29 budou mít alespoň Ukrajinci.

Zamysleme se ale nad jinou věcí. Slovensko už nemá vlastní

protivzdušnou obranu, takže tu zajišťují německé baterie raket

Patriot rozmístěné na amerických základnách na Sliači a v

Malackách. Jediný páteřní systém S-300, který Slovensko mělo,

věnovala Hegerova vláda zdarma Ukrajině. Komplex o pouhých 5 dní

později zničila nedaleko Izjumu ruská raketa Kaliber. Teď se

Slovensko zbaví úplně všech svých stíhaček, aniž by mělo k dispozici

náhrady, takže Ukrajina dostane i všechny slovenské stíhací stroje a

obranu slovenského nebe bude zajišťovat NATO a někdo jiný v

alianci, kterému se za to bude platit.

https://href.li/?https://spravy.rtvs.sk/2022/08/slovensko-ma-problem-s-opravou-stihaciek-pravdepodobne-pojdu-na-ukrajinu/
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Slovensko daruje všechny své MiGy 29 Ukrajině

Celé to vypadá jako modernizace, ale ve skutečnosti to je

demilitarizace Slovenska v přímém přenosu, a to ještě

Ruská armáda na území Slovenska nevstoupila. Hegerova

vláda demilitarizuje Slovensko sama a dobrovolně. Před 2 týdny

Slovensko poslalo [2] na Ukrajinu i nejnovější houfnice Zuzana 2.

Otázkou tak je, kdy Slovensko odevzdá Ukrajině i své vojáky, protože

i na to brzy dojde, vzhledem k obrovským problémům s vojenským

personálem na ukrajinské frontě, kde se objevují již starci ve věku

nad 55 let. Kyjev bude brzy požadovat už nejen munici a zbraně, ale

i lidskou sílu do bojů na frontě.

-VK-

Šéfredaktor AE News

95

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/Mig29SKflight.jpg
https://href.li/?https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/636987-ukrajina-dostala-prve-z-objednanych-hufnic-zuzana-2/
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Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

Jako článek opět vynikající, ale pane VK…s těmi “starci nad 55”, tak

to jste mě nepotěšil🤪 Je mi 57. Hlavy vzhůru, hodně štěstí a odvahy

všem lidem dobré vůle..

Vzeslo tohle z lidu?

Takovy dva svihaci, fesaci na videu, vedeni predstavou trpytu

odmeny odpovidajici hodnotam vlastniho charakteru. Obetovani

naroda na zreteli nemaji vubec.

Pro svou nevyzralost vubec nevedi co chteji i kdyz si to mysli a tak i ta

odmena, ktera prijde bude zakonite v jine mene a zaroven od koho by

ji vubec necekali.

Dva migy 29 boli plne funkčne, obyvatelia Banskej Bystrice to mozu

potvrdit, často ich bolo vidiet. Ono ruský personál tam už dávno neni

Tak Slováci už letectvo nepotřebují… Když Sliač a to druhý letiště teď

budou americký parkoviště jejich letadel, který tam, teď budou

imrvere přítomný aniž by o tom kdokoliv v SR mohl rozhodovat.

 
S permanentní přítomností US stíhaček a dalších letadel který tam

budou pašovat kdoví co… Jsou jak Migy tak Gripeny zbytečný….
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ťažke časy robia silnych mužov, a silni muži robia skvele časy 🙂

Vanilka

 
Jj, jenže..my jsme na sklonku dobrých časů a ty -jak známo – tvoří

slabé muže a ti vytvořili zlé časy. A tam jsme se právě ocitli.

Švédové, Francouzi, nebo Němci, nejsou těmi, kteří by ve skutečnosti

chtěli zničit ruský národ, ale tou hlavní příčinou snažící se o genocidu

slovanských národů jsou židovské zájmy. V roce 1994 Menachem

Mendela Schneerson, vůdce Chabadu uvedl, že Židé by měli vraždit a

zotročit gojímy na Ukrajině a v Rusku, a to tak, že je rozdělíme na

malé země se slabými a zpřetrhanými vazbami. K tomu použijeme

naši starou metodu rozděl a panuj. Pokusíme se tyto země postavit

proti sobě a zatáhnout je do občanských válek za účelem vzájemného

zničení. Ukrajinci si budou myslet, že bojují proti expanzivnímu

Rusku a bojují za svou nezávislost a svobodu, až budou námi zcela

podrobeni. Rusové si budou myslet totéž, jako by hájili své národní

zájmy, aby se jim vrátilo jejich území, které jim bylo „ilegálně“

odebráno a tak dále. V této válce bláznů stádo slovanských šmejdů

oslabí, a posílí nás, hlavní vládce chaosu, předstírajíce, že se držíme

stranou.

https://numidia-liberum.blogspot.com/2022/08/le-patron-de-

chabad-menachem-mendel.html?m=1

https://href.li/?https://numidia-liberum.blogspot.com/2022/08/le-patron-de-chabad-menachem-mendel.html?m=1
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Mnohi si urcite pamataju, ze obdobne tendencie postvat nas proti

sebe do vojny boli aj pri deleni cesko – slovenska . Velmi dobre si

pamatam vyrok vtedajsieho min obrany Baudysa , ktory navrhoval

vojensky obsadit Slovensko. Ale nikto z ceskych plitikov sa na to na

ceskej verejnosti nechytal.

Slovensko ratalo aj s vojenskou ceskou alternativou. Ministri obrany

a vnutra boli vtedy profesionalni vojaci . Ale bratricka lupezna ceska

mentalita sa uz po starociach na stastie zmenila 🙂

Toto je hlavny dovod preco Meciar s Klausom doteraz pochvaluju

rychle a pokojne rozdelenie , lebo boli vtedy tlaky z milovaneho

zapadu na vojenske riesenie, ako to aj oni obaja naznacuju a ktoreho

hlavnym zastancom bol exfra format – Vaclav Havel, udajne zvany

Flaška .

Ten sulin v tom modrym saku se zlutym trickem vedle arestovice

vypada jak Minion, chybi mu uz jen ty brejle.

No a inac co se tyce Slovenska tak ja myslim, ze v pohode.

 
Slovaci sice uz nemaji letadla ani protivzdusnou obranu ale zase maji

svoji narodni hrdost, statni samostatnost, vymanili sa z otrokarskych

retazou Ceskoslovenska, znaju svoju historiu aj korene a terazky

konecne rozvijaju slobodne svoj narodny potencial.

 
Na toto tema jsem si vyslechl fakta z ust znalce v poradu na

svobodnem vysilaci z minuleho tydne.

 
Doporucuji vsem kdo sni stejne tak jako ja o znovuspojeni ceske a

slovenske republiky v jeden statni utvar.

Jedna se o porad ze dne 11.8. – studio Helen- komntare ANS k

aktualnimu deni.

 
Host Viliam Hornacek, akademicky malir a phdr. Marie

Neudorflova…..

 
Velice prinosny porad.
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Pokud maji Slovaci v sobe zakoreneny takovyto zatezovy zaklad

historicke krivdy s absolutni ignoraci jakehokoliv pozitiva, ktere jim

Ceskoslovensko prineslo tak se opravdu neda nic delat.

 
Nicmene je nutno podotknout, ze za tim zase stoji nekdo a neco co to

prizivuje.

 
V kazdem pripade, opetne spojeni s Slovenskem je proste nezadouci

a byl by to jen zaseti semene pro tragicke problemy budoucnosti.

 
Tak jako tak uz je s obema zememi davno konec.

 
Pokud se rozpadne okrajina bude jen otazkou casu kdy se rozpadne

Slovensko.

 
Madari si vezmou svuj kus, neco uzobnou mozna Polaci a o sve se

zacnou hlasit Rusini.

 
Bohmenland si myslim, ze zustane v podstate v celku akorat splyne s

nemeckem a i ten posledni jouda si nakonec uvedomi, ze ztratil svou

vlast a je jen pohym otrokem ve vlastni zemi.

Správne žiadne Československo, Slováci nemaju nič spoločné z

ceskymi židmi

Neházela bych stříkací pistolku do rajčat.

 
Blbost je rovnoměrně rozprostřena po celé zeměploše. U nás je,

podle mě, nostalgie po společném státu větší, než na Slovensku.

Přece jen Češi a Moravané měli své království a u Slováků byla v

tomto směru vždy jakási nechci říct závist, ale možná pocit

méněcennosti. Jejich touha po samostatnosti je ale zavedla vždycky

do slepé uličky. Možná potřebují, stejně, jako teď my, přijít na to, co

říkal Svatopluk svým synům, kteří ještě tehdy neznali mobil ani

diskotéku, ale zřejmě byli tak trochu free cool a in.

 
A sice, že v jednotě s příbuzným je v dnešní době síla. Vždyť oni mají
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ty své Maďary a my ty své Tatary, vlastně panevropany, či kterého

čerta. A pořád se to bude opakovat, než na to přijdeme. Ale asi bude

muset být napřed zle nedobře.

Trubke Dáši

 
Treba pripomenut , ze Velkomoravska risa sa rozkladala od Nitry ,

cez sucasny bratislavsky Devin az po Valtice. V nasej oblasti sa vzdy

hovorilo a az doteraz hovori roznymi nareciami . Velka Morava je

neoddeltelnou sucastou slovenskej historie . Sucasni Moravaci

nemaju nic spolocne s cechmi okrem jazyka – zobrali im ich narecie a

pocestili ich .

 
Treba pripomenut dolezity historicky fakt a to , ze vtedajsi cesi sa

spojili s nemcami a vyvrazdili Velku Moravu . Cesi bohuzial vzdy boli

len nastrojom v rukach nimi tak milovanemu zapadu . Za odmenu si

ich – vas pripoja k nemecku .

 
Stale nechapete , ze historia sa stale opakuje , len v inom kontexte,

stale sam riesia tie iste otazky az do konecneho vyriesenia.

Treba chapat vyjadrenia Arestovica aj v sirsich suvislostiach.

Ukrajinci funguju resp su zapadom pouzivani rovnako ako boli cesi

pouzivani zapadom v minulosti.

#Trubke# Glory

 
Copak teda pohledáváte na českém webu?

 
Když jsme, Češi, dle vás, takoví #fuj#

Dá se bydlet na Antarktidě? V tom EWropském západním cvokhausu

je ta setrvalá okupace mediálního prostoru stereotypně

orientovanými psychopaty už vážně nuda… zív, zív..
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Konečně je to venku.

Nejsme elita, tudíž nejsme zodpovědni za své kroky, ale to čuně

lipové klidně odkývá i zákaz udělování víz Rusům, jejichž stát označí

za teoristický.

 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Washington-

selhal-Nedari-se-jim-nas-izolovat-Tak-to-zkousi-jinak-tvrdi-

Zacharovova-711351

 

 

https://href.li/?https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Washington-selhal-Nedari-se-jim-nas-izolovat-Tak-to-zkousi-jinak-tvrdi-Zacharovova-711351

